
                                           

Referat skolebestyrelsesmøde – mandag den. 15. januar 2024  
Afbud: Lea, Kirsten, Tanya og elevrådet  
Ordstyrer og kage i dag: Daimi 

 
 
kl. 19.05: Nyt fra elevrådet  
 Afbud fra elevrådet 
  

 

kl. 19.15 Godkendelse af referat fra mødet i december 2023. 
 Referat godkendt 
 

kl. 19.20 Rema 1000 (Alle) 
Nyt vedr. muligheden for anden madordning 
Elevundersøgelse er endnu ikke sat i gang. 
-Det er vigtigt, det bliver meldt ud omkring vinterferien, så der er tid for elever og forældre til at vænne sig til tanken 
om at eleverne ikke må gå i Rema1000. 
Skoleledelsen melder det ud til både forældre og elever på 6.-8. årgang 
 
Bjarne vil gerne være med til at lave en alternativ løsning. Morten O. arbejder videre i forhold til at finde en løsning. 
Der skal laves et kolonial-sortiment fra Rema1000, som lægger sig op ad skolens kostpolitik. 
Skolen skal have afklaret i hvilket omfang, elever kan stå for udsalget på skolen. 

 

kl. 19.40 Orientering om arbejdet med ny Ungedidaktik i Odense Kommune og på Skt. Klemensskolen 
(RO og AA) 

 AA og RO orienterede om processen 
  

kl. 19.55 Revision af principper for mobile enheder: (Alle) 
 https://skt-klemensskolen.aula.dk/mobile-enheder  

 

       

kl. 20.30 Kort nyt:  
Personalenyt:  
Stillingsopslag  
– Der er ansat en pædagog og en pædagogmedhjælper til FSFO samt rykkes rundt på forskellige ansatte for at besætte FSFO 
-Der er ansættelsessamtaler de kommende uger til de to opslåede stillinger 
Webtilgængelighed – UVM har udsendt krav om at de skriftlige informationer, som skolerne sender ud skal være 
webtilgængelige 
Fremtidig brug af skolens lokaler – Der bliver sat kodelåse på yderdøre, hvilket betyder, at forældre får udleveret en kode, som 
skal bruges, når der er klassearrangementer på skolen. 

 Budgettet for 2023 er afsluttet. Der er købt Clevertouch-skærme, stole samt støjdæmpende materialer.  
    

kl. 20.50. Evt. 
En forælder har henvendt sig til et skolebestyrelsesmedlem, da hun er bekymret for om lærernes sygefravær har indflydelse på 
undervisningen. 
 

 

Punkter der er i proces: 
Skolerejser (Rie og Morten) 
 
I Opfølgning: 
Lektiecafe i sfo 
Årshjul over fester, prøver mm 
Toiletterne er ikke særlige indbydende 
Fælles aftale vedr. lektier i henholdsvis Unge- og børnemiljøet. 
Udvikling i parkeringsproblematikken 
 
Punkter til kommende møder:  
Status på brug af bevægelse i undervisningen på Skt. Klemensskolen, 
Elevfravær og fri udenfor ferier 
Revision af hjemmeside 

https://skt-klemensskolen.aula.dk/mobile-enheder

